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17 července, 2024

Proč BioNTech očekává, že prodej vakcín bude na
podzim na úrovni pandemie?

necenzurovanapravda.cz/2024/07/proc-biontech-ocekava-ze-prodej-vakcin-bude-na-podzim-na-urovni-pandemie

Už nějakou dobu je v popředí zájmu zejména amerických médií ptačí
chřipka, nicméně toto téma se občas přesouvá i na jiné kontinenty.
Pak zde máme údajně zmutované opičí neštovice v Africe, které se
již údajně šíří i pouhým dotykem. V neposlední řadě se minulý týden
objevila  – opět v USA – varování před novým výskytem dýmějového
moru.

Kandidátů na novou plandemii je jistě dostatek, nicméně kolem ptačí
chřipky je aktuálně asi největší humbuk, za dva měsíce dokonce
proběhne „summit o ptačí chřipce.“

Zatím to tedy vypadá na „horkého“ kandidáta na příští plandemii.

Hlavní kandidáty tedy známe. Kdy se však onen záhadný „virus“
objeví, aby začal opět „decimovat“ celý svět? Kdypak bude
nasazena „zázračná“ vakcína, která vše vyřeší?

Odhady jsou různé, nicméně nedávné prohlášení BioNTechu, tedy
výrobce takzvaných „Covid vakcín“ Pfizer, nám nyní napoví víc.

Přijde nová plandemie v době, kdy by mohla zásadně zasáhnout do
nejdůležitějších voleb roku, tedy třeba v říjnu 2024?

Německá společnost BioNTech zabývající se mRNA, vlastník a
legální výrobce produktu běžně známého jako vakcína COVID-19
„Pfizer,“ je ve složité pozici.

Ne tak docela, protože BioNTech dosáhl zisku z prodeje produktu v
letech 2021 a 2022 téměř 30 miliard eur a stále má 18 miliard eur v
hotovosti nebo peněžních ekvivalentech.
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Ale protože nebyl schválen žádný jiný produkt a trh s vakcínami
COVID-19 přirozeně zkolaboval, BioNTech sklouzl zpět do
červených čísel.

Ostatně, v červených číslech byla od svého založení v roce 2008 do
roku 2021, a jak nedávno uvedl Tagesspiegel, společnost vykázala v
prvním čtvrtletí roku 2024 ztrátu 300 milionů EUR při tržbách 187,6
milionu EUR.

Společnost je však zjevně přesvědčena, že nastávají dobré časy –
alespoň pro ni –, protože očekává, že celkové tržby budou asi 15krát
vyšší, než se odhaduje na rok 2024: mezi 2,5 a 3,1 miliardami eur.

Finanční ředitel BioNTech Jens Holstein: „Předpokládáme, že v
posledních měsících roku 2024 vygenerujeme přibližně 90
procent našich celkových ročních tržeb, především ve čtvrtém
čtvrtletí roku 2024.“

Dokonce i Tagesspiegel považuje tuto předpověď za překvapivou –
nebo ambiciózní, jak píší noviny:

V roce 2023 činily tržby [BioNTech] ve čtvrtém čtvrtletí méně než 40 % celkových
tržeb a v roce 2022 to bylo ještě méně, necelých 25 %. I celá druhá polovina roku
2023 se na celkových tržbách podílela pouze 62,2 %. V každém z posledních dvou
let dosáhl BioNTech v prvním čtvrtletí třetiny celkových tržeb.

Vezměme prognózu celkových tržeb BioNTech pro rok 2024 ve výši
2,5 miliardy EUR na 3,1 miliardy EUR a vydělme rozdíl za
předpokladu, že celkové tržby v tomto roce jsou 2,8 miliardy EUR.
90 % z 2,8 miliardy eur je 2,52 miliardy eur.

To je 13násobek hodnoty za první čtvrtletí. Vzhledem k nyní obecně
přijímané sezónnosti infekcí Covidu podobného chřipce by však
mělo být první čtvrtletí pravděpodobně stejně „dobré“ pro produkty
proti Covidu jako čtvrté čtvrtletí – což potvrzují výše uvedená čísla z
Tagesspiegelu.
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Navíc prognóza 2,5 miliardy EUR na čtvrté čtvrtletí není daleko od
astronomických čtvrtletních částek, kterých BioNTech dosáhl během
vrcholu Covidu. BioNTech dosáhl ve druhém čtvrtletí roku 2022
obratu 3,2 miliardy EUR. Ve čtvrtém čtvrtletí roku 2022 to bylo 4,3
miliardy eur.

Proč společnost očekává, že na podzim vydělá tolik peněz? Ví
BioNTech něco, co my ne?

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 12 Průměrně: 5]

 
 


